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Zapisnik s 35. sjednice  
Gradskoga vijeća Grada Crikvenice  

održane dana 05. travnja 2012. godine 
 
 Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., 
Ratko Đeneš, Božica Kostanjšek, Lovorko Gržac, ing., Robert Košuljandić, Damir 
Lončarić, dr. sc. Dragan Magaš, Dino Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Igor 
Posarić, dipl. ing., Bernard Peko-Lončar, Dragan Stojčić, Tomislav Gelemanović, 
Boris Lovrić, Robert Josip Manestar. 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, 

zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan, zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić, predstavnik tvrtke "Horvath Consulting", dr. Sanja Čižmar, direktorica 
GKTD-a „Murvica“ d.o.o. Sonja Polonijo, direktor KTD-a „Vodovod Žrnovnica“ Igor 
Uremović, ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara Desiree Pečaver, ravnateljica 
Osnovne škole Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, predsjednik Savjeta mladih 
Sandi Manestar, v.d. ravnateljice Centra za kulturu „Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja 
Škrgatić, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Irena Jurić, zapovjednik JVP Robert 
Hrelja, predsjednik MO-a Centar Crikvenica Luka Radil, pročelnica Ureda Grada 
Melanija Milat-Ružić, v.d. pročelnice Upravnog odjela za javne potrebe Silvia Crnić, 
univ. spec. oec., pročelnica Upravnog odjela za financije mr. sc. Snježana Sikirić, 
pročelnik Upravnog odjela za pravne poslove Silvio Ratković, zamjenica pročelnika 
Upravnog odjela za pravne poslove Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 
komunalni sustav, prostorno planiranje i zaštitu okoliša Stanka Car, zamjenica  
pročelnice Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
Vjekoslava Glavan, viša stručna suradnica za promidžbu i veze s javnošću Denisse 
Mandekić, stručna referentica za pripremu sjednica Dubravka Pobor, Anto Ravlić – 
„Novi list“, Ivica Šubat, Ivica Tomić – „Primorske novine“. 
 
Aktualni sat 
 
 Damir Lončarić postavlja pitanje da li će u Selcu biti organiziran jednosmjerni 
promet i da li će biti označena parkirna mjesta već ove sezone, da li će doći do 
naplate parkiranja i u kojim ulicama, te da li će se obnoviti smeđa signalizacija. 
Postavlja pitanje u svezi izgradnje centra Crikvenice, odnosno da li je projekt za Trg 
Stjepana Radića u cijelosti izrađen s potrebnom dokumentacijom, kada bi radovi 
započeli i koliko bi trajali. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da 
se oko tri mjeseca radi u svezi parkirališta u Selcu. Sve ovisi o studiji od strane 
ovlaštene osobe na koju policija mora dati suglasnost. Projekt bi trebao biti spreman 
za ovu turističku sezonu, a za očekivati je da će krenuti 15. 05. O početku projekta će 
svi biti obaviješteni na vrijeme. Naplata parkirnih mjesta pokrenuta je od strane MO-a 
Selce i vršeni su razgovori s GKTD-om "Murvica" d.o.o. Naplata bi se vršila od 
bazena Selce do Hotela „Slaven“ a iznos bi bio standardan kao i u Crikvenici. 
Gradonačelnik u svezi gradnje novog trga u Crikvenici odgovara da je stvorena 
negativna slika. Radi se samo o dijelu uređenja do početka turističke sezone, a u 
skladu s građevinskom dozvolom, što znači da postoji sva relevantna dokumentacija. 
Rok izvedbe je 50 dana i sigurno će se ispoštovati rok do 15. lipnja kada prema 
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odluci započinje zabrana radova. Gradonačelnik moli da se ne stvara negativna slika 
jer će radovi uskoro početi, na zadovoljstvo velikog broja građana. 
 Darko Pavlić, u svezi radova na Trgu Stjepana Radića, izjavljuje da se u 
projektu vidi da se radi obalni zid pa pita da li se kamen sa stare rive seli na novi 
obalni zid i u kojoj fazi radova. Nasipavanjem porta izgubit će se dio vezova, pa 
postavlja pitanje kako ih nadoknaditi. Slijedeće pitanje je kada će se započeti s 
programom obilježavanja 600 godina postojanja Crikvenice. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će u ovoj fazi radova kamen ostati 
nedirnut. Tek će se najesen dio kamena vratiti i u jednoj će se mjeri to moći napraviti, 
ali ne u potpunosti jer je zid tehnološki drugačiji. Kada se radi o vezovima, postoji 
alternativa u drugom dijelu luke. Inače će se 4-5 vezova izgubiti. Zamjenik 
gradonačelnika Senko Smoljan odgovara da je program obilježavanja 600 godina 
spomena Crikvenice počeo još u 12. mjesecu prošle godine, objavljen je na web 
stranici i u svim glasilima. Glavne manifestacije planirane su za lipanj  te za Dane 
Grada Crikvenice. 

Božica Kostanjšek postavlja pitanje o čijem će se trošku postaviti suncobrani 
i tende ugostiteljskih objekata na Trgu Stjepana Radića u Crikvenici. Drugo se pitanje 
odnosi na uređenje vidikovca iznad Jadranova; teren nije isplaniran, veoma je 
opasan jer nema ogradnog zida, a kada se autoput dovrši, to je prvi ulaz u naš Grad 
-  sada je odlagalište smeća. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara 
da u 9.-10.  mjesecu ove godine sve tende nestaju, a kroz sezonu će se postaviti 
tipski suncobrani s dizajnom logotipa 600 g. postojanja Crikvenice. Za isto se našlo 
sponzore pa nas to neće ništa koštati. Kada se radi o vidikovcu Jadranovo, planira se 
postaviti info- kiosk. Problem je s vlasništvom; Grad je čak razmišljao i o trećoj 
prometnoj traci pri izlasku s autoceste. Na tom je projektu potrebno poraditi i u 
turističkom smislu. 

Daniel Buljević postavlja pitanje ravnatelju odnosno predsjedniku Vijeća 
Lučke uprave koji je nazočan na sjednici, s obzirom da se ravnatelj opravdao. S 
obzirom na dani rok plaćanja za privezišta, koliko se uspjelo naplatiti vezova, kakve 
obveze preuzima Županijska lučka uprava, tko je već maknut sa vezova i zašto  nisu 
maknuti  strani brodovi. Dino Manestar kao predsjednik Vijeća Lučke uprave 
odgovara da su s vezova maknuta plovila koja više nisu upisana u registar brodova 
(pet plovila) – dignuta su u Selcu, a uskladištena u Ikarplast carinskom skladištu. Oko 
78% naplate je provedeno u odnosu na ukupan broj vezova, o čemu će izvijestiti 
pisanim putem, po lukama. Što se tiče odgovornosti, Županijska lučka uprava 
odgovara za sve što je utvrđeno Pravilnikom o načinu održavanja reda u lukama, a 
isti je na web stranici. Također ga se može dostaviti pisanim putem. Kada je riječ o 
stranim plovilima, ista nemaju mjesta u komunalnom dijelu luke. Međutim, priličan ih 
je broj pa se u Pravilinik ugradio članak kojim je određeno da ta plovila iznimno mogu 
ostati na vezu uz odobrenje Lučke uprave, ali da plaćaju vez po cijeni nautičkog 
veza. To plovilo može biti u moru ukoliko je vlasnik u Hrvatskoj, a inače mora biti 
uskladišteno u carinskom skladištu. 

Predrag Antić postavlja pitanje da li je proveden tehnički prijem za cestu 
Milovana Muževića, jer mu je na prošloj sjednici odgovoreno da nije. Nadalje pita ako 
je tko ga je potpisao i da li su izvršeni radovi u redu. Drugo pitanje je da li TZ Grada 
Crikvenice namjerava dignuti kredit, kakav je taj kredit, o kojem se iznosu radi i za što 
će biti utrošen. Direktorica GKTD-a "Murvica" d.o.o. Sonja Polonijo odgovara da 
tehnički pregled nije napravljen, da će se mijenjati dio asfalta na teret izvođača, da bi 
se još trebala promjeniti vodovodna cijev kako bi se na taj način riješile i fekalna i 
oborinska kanalizacija ulice. Uz izradu rubnika i pločnika, cesta bi bila gotova. 
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Naglasila je da su Hrvatske vode uplatile više od milijun kuna za investiciju koja 
obuhvaća fekalnu kanalizaciju i koja je vrijedna 1.800.000,00 kuna. Zamjenik 
gradonačelnika Senko Smoljan odgovara da se danas u 13:00 sati razgovaralo o 
kreditu u vrijednosti od 400.000,00 kuna koji bi bio utrošen za pripremu turističke 
sezone s obzirom da je priljev sredstava najveći u sezoni. Predrag Antić nije 
zadovoljan  odgovorom zamjenika gradonačelnika i tvrdi da kredit ne bi bio potreban 
da se nije išlo raskošno s manifestacijama koje nemaju efekta u gospodarstvu. 

Dino Manestar zahvaljuje na odgovorima na vijećnička pitanja o Rock klubu u 
Jadranovu i pečenju palačinki koje je čekao 252 dana, a  navodi da još uvijek čeka 
odgovor za gradske projekte, i to 723 dana, te odgovor o tvrtki koja vrši nadzor nad 
radovima na arheološkom nalazištu koji čeka 168 dana. Traži od predsjednika 
Gradskog vijeća da, sukladno Poslovniku, požuri odgovore kako bi do kraja 
mandatnog razdoblja bili dostavljeni. Nadalje napominje da je još 2009. godine na 
pitanje Roberta Košuljandića odgovoreno da će koncesija za plakatiranje ići uskoro, 
no međutim, do danas nije raspisan koncesija. Nadalje postavlja pitanje da li postoji 
kakav Plan za uklanjanje ilegalnih vezova za plovila s obzirom da, prema Zakonu, 
redovito održavanje pomorskog dobra spada pod lokalnu samoupravu. Daljnje 
pitanje je o stanju naših parkova i hortikulturnom uređenju. Iduće se pitanje odnosi na 
maškare, za koje je gradonačelnik obećao da će se na Vijeće proslijediti Izvještaj o 
održanim maškaranim zabavama s osvrtom na poboljšanje turističke ponude, broj 
gostiju i dobit. Postavlja pitanje da li će vijećnici dobiti Izvještaj. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara u svezi čekanja na odgovore da je trg u 
Crikvenici čekao 20 godina, a cesta D8-D8 55 godina. Kada se radi o ilegalnim 
vezovima, ista se problematika mora rješavati zajedno s Lučkom kapetanijom, 
odnosno po njenom nalogu, te je Lučka kapetanija već dala  naloge za ona mjesta 
gdje se vezovi nalaze, a smatra se da su to plažni prostori. Sonja Polonijo u svezi 
parkova odgovara da su nevrijeme i hladnoća učinili veliku štetu i da se još uvijek radi 
na saniranju iste. Palme na maloj paladi su najvjerojatnije preživjele hladnoću, ali 
treba pričekati nekoliko mjeseci da puste nove listove. Tako ćemo tek sredinom ljeta 
znati da li će se sve palme oporaviti. U tijeku je sađenje ljetnica i obrada sačuvane 
vegetacije. Međutim, štetu koju je učinilo nevrijeme ne pokriva ni osiguranje. 
Zamjenik gradonačelnika odgovorio je da je iz Gradskog proračuna za maškare 
izdvojeno 500.000,00 kuna, a sve ostalo će biti u pisanom odgovoru. Isto tako, pisani 
odgovor dat će se i za raspisivanje koncesije za plakatiranje. 

Bernard Peko Lončar postavlja pitanje što se poduzima u svezi stambenog 
zbrinjavanja Roma s obzirom da projekt u Kotorskoj ulici nije prošao kandidaturu 
prema europskim fondovima. Drugo je pitanje u kojoj je fazi izgradnja Doma za 
umirovljenike. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da nema 
saznanja o izgradnji Doma za umirovljenike. Za romsko naselje navodi da će se 
pokušati ponovo iako prva kandidatura nije prošla. Radi se na tome da se iznađu 
sredstva preko ministarstava, kao i iz Udruge Roma. Projekt se nastavlja. 

Robert Košuljandić u ime grupe građana koji su se htjeli obratiti 
gradonačelniku, a korisnici su vezova u gradskoj luci, postavlja pitanje zašto nisu na 
vrijeme kontaktirani za premještanje plovila, već telefonskim putem, tko će osigurati 
premještanje tih plovila za vrijeme radova te da li će se osigurati postojeće stanje 
veza kada se radovi završe. Nadalje napominje da je natječaj za sufinanciranje 
projekata od strane TZG Crikvenice ove godine završen te je STK „Crikvenica“ 
ponovno dobio negativan odgovor za 34 godine oržavanja stolnoteniskog turnira na 
plaži. Očito to nije turistički proizvod. Natječaj nije objavljen na portalu te ga zanima 
po kojim mjerilima i tko je dobio sredstva. Smatra da isto zanima i sve sudionike koji 
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su se natjecali. Gradonačelnik odgovara da će se određeni dio plovila izvaditi na 
kopno, a ostala premještena plovila će se osigurati od bilo kakvih šteta. Također će 
se napraviti i raspored plovila. Naglašava da ga od građana nitko nije kontaktirao 
izražavajući nezadovoljstvo, već dapače, građani podržavaju ovaj projekt. Zamjenik 
gradonačelnika Senko Smoljan odgovara da je pri izboru projekata Vijeće TZG-a 
odlučilo da TZG sve turnire financira dodatno, a ne kroz programe.  

Ivan Pavlić postavlja pitanje u kojoj su fazi radovi na šetnici Kačjak-Jadranovo 
i da li će ista biti gotova do turističke sezone. Naglašava da bi istu dionicu trebalo 
kontrolirati jer su se na njoj pojavili divlji deponiji. Nadalje naglašava da na cijelom 
području grada postoje deponiji, iako je situacija od lanjske godine bolja te postavlja 
pitanje da li će se isti na neki način do turističke sezone osigurati. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da su radovi na šetnici Kačjak- 
Jadranovo  polovično dovršeni. Zatvorit će se prilaz kako se ne bi stvaralo odlaganje 
materijala. Što se tiče ostalih odlagališta smeća, gdje je moguće zatvoriti rampama, 
to se radi, a čak se razmišlja o videonadzoru na mjestima gdje su odlaganja učestala. 

Igor Posarić postavlja pitanje u svezi objavljenog članka u „Novom listu“ u 
kojemu je gradonačelnik izrekao "packu" i uputio upozorenje MO-u Selce radi 
falsificiranja zapisnika. Zanima ga o kakvoj se vrsti falsificiranja radi, te da li će isto 
gradonačelnik prijaviti. Ako ne, naglašava kako će on prijaviti gradonačelnika, jer nije 
dovoljno obratiti se MO-u preko novina. Drugo je pitanje vezano uz radove na trgu. 
Smatra da način na koji se radi trg govori o načinu na kakav ne treba raditi kapitalne 
projekte. Postavlja pitanje u ime vlasnika ugostiteljskih lokala koji također ni o čemu 
nisu obaviješteni, kao ni vlasnici plovila. Nisu obavješteni o kakvim se radovima radi 
u ovoj fazi, kako će planirati svoje poslovanje, uzimanje sezonskih radnika i slično. 
Nisu niti jednom kontaktirani, a još uvijek nije kasno da im se obrati. Nadalje 
upozorava na obećanje gradonačelnika da će se jednom mjesečno obratiti 
Gradskom vijeću u svezi situacije u "Jadranu" d.d. Osobno je tražio izvješće barem 
jednom u tri mjeseca, ali ni to nije ispoštovano. Nadalje postavlja pitanje koje se 
odnosi na Staru školu. Jedan prostor u Staroj školi dan je natječajem Udruzi 
umirovljenika „Sunce“ i Šahovskom klubu. Isti prostor su umirovljenici namjestili 
namještajem, a namještaj im je izbačen i postavljen je namještaj Šahovskog kluba. 
Rezultati natječaja nisu poznati, niti su poslane obavijesti o istom. Naglašava da 
Udruga umirovljenika ne zaslužuje ovakav tretman. Gradonačelnik po pitanju Trga 
Stjepana Radića napominje da bivša vlast nije u 20 godina napravila trg, a u tri 
godine je bilo potrebno prihvatiti idejno rješenje, kao i napraviti projektnu 
dokumentaciju, jer isti posao iziskuje vrijeme. Nadalje obrazlaže problematiku 
prostora Stare škole navodeći da ne voli poluinformacije jer je prostor dan na natječaj 
i  javile su se četiri udruge -Udruga umirovljenika „Sunce“, Šahovski klub, Čakavska 
katedra i Društvo Crikveničana. Smatralo se da se prostor može koristiti za potrebe 
kancelarije, neke udruge ujutro, a neke popodne te za održavanje sastanaka. Udruga 
umirovljenika se predomislila i nikakve deložacije nije bilo. Ista udruga ima prostor u 
bivšoj Mesoopskrbi. Točno je da ga je uredila sama, ali za prostor ne plaća nikakvu 
naknadu. Treba naglasiti da ista udruga uvijek sudjeluje u svim gradskim 
manifestacijama, pa joj je bivši prostor Mesoobskrbe dan na korištenje bez naknade. 
Kada se radi o falsificiranju zapisnika, naglašava da je prozvan od strane MO-a Selce 
te je utvrdio da je zapisnik sa sastanka MO-a falsificiran jer je upisan jedan član koji 
nije bio nazočan. Postavlja se pitanje da li su zaključci pravovaljani. Smatra da tu 
nema težine za prijavu, međutim, ukoliko se još jednom ponovi sličan slučaj, 
pokrenut će inicijativu za raspuštanje MO-a Selce. Nadalje naglašava da već duže 
vrijeme nije održan sastanak Odbora vjerovnika kada se radi o „Jadranu“, a i zbog 
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promjene vlasti na nivou države. Igor Posarić odgovara da nije protiv projekta 
uređenja Trga Stjepana Radića, ali je protiv načina na koji se projekt provodi. Kada 
se radi o vlasnicima ugostiteljskih objekata, ne postoji niti jedan pisani trag od strane 
Grada da su isti obavješteni. U svezi Stare škole, informacije je direktno dobio od 
predsjednika Udruge umirovljenika „Sunce“. Zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić naglašava da su sve informacije vezane za Trg Stjepana Radića javne, no 
međutim, datumski se nije stiglo odraditi pa se vlasnici ugostiteljskih objekata nisu 
obavještavali pisanim putem. Predstavnici Udruženja obrtnika bili su u Gradskoj 
upravi kod zamjenika Mutavgjića i kod gradonačelnika i dobili relevantne informacije. 
„Oni ne žele micati tende, za što se ja osobno zalažem“, naglasio je zamjenik 
gradonačelnika. Kada se radi o plovilima, obavijeno je desetak sastanaka zato što su 
plovila različita, pa tako i želje vlasnika, te je za svakoga seljenje drugačije. Na taj 
način se direktnim razgovorom moglo udovoljiti pojedinim različitim željama. Desetak 
vlasnika još nije maknulo plovila. Oko dva mjeseca bi plovila bila na privremenom 
vezu, što bi se posebno osiguralo i već se kontaktiralo s osiguravajućim kućama. 

Robert Josip Manestar postavlja pitanje da li postoji Akcijski plan razvoja 
turizma na nivou grada ili sa susjednim lokalnim jedinicama. U saznanju je da je isti 
izrađen u prošlom mandatu, ali nije objelodanjen. Drugo se pitanje odnosi na 
uspostavljanje trajektne veze Crikvenica-Šilo, za što je inicijativu pokazalo 
Ministarstvo pomorstva, a isto tako i Općina Dobrinj. Smatra da bi se u cilju 
gospodarskog razvoja, a naročito turizma, trebalo zauzeti za izgradnju prve dionice 
autoputa Žuta Lokva kako bi turisti lakše došli do Crikvenice. Zamjenik 
gradonačelnika Senko Smoljan odgovara da se plan razvoja turizma neće izrađivati 
jer se treba pristupiti reviziji plana Županije, a naročito kada se radi o nazivima 
destinacija. Smatra da je potrebno okrenuti se i drugim granama proizvodnje jer 
Crikvenica 12 mjeseci ne može živjeti od turizma. Gradonačelnik obrazlaže da postoji 
veza s otokom Krkom, odnosno Šilom, brodicama. Kada se radi o uspostavi trajektne 
linije, zamjenik gradonačelnika naglašava da je ideja niknula iz činjenice da se stari 
trajekt „Bodulka“, koji ima svoju povijest, stavi u istu funkciju, no međutim, isti je 
potopljen i to bi bila skupa investicija. Grad se nije nikada izjasnio da ne želi obnoviti 
trajektnu liniju. 

Dragan Stojčić postavlja pitanje da li se u okviru investicije uređenja Trga 
Stjepana Radića može rekonstruirati 50 metara Školske ulice. Drugo se pitanje 
odnosi na saniranje puta iza „Miramara“ do Tomislavove ulice. Zamjenik 
gradonačelnika odgovara da Školska nije u projektu Trga, a da se prolaz iza 
„Miramara“ eventualno može zaštititi od strane Grada na mjestima gdje su 
postavljene cijevi, a u druge se radove Grad ne smije upuštati. 

Dino Manestar obrazlaže situaciju oko radova na Trgu s aspekta Lučke 
uprave. Napominje da je Lučka uprava pokušala Gradu ići na ruku, i kada je 27. 10. 
lanjske godine zaprimila zahtjev Grada, 19. 01. 2012. je izdala suglasnost za radove 
te potpisala sporazum kojim je Grad preuzeo gotovo sve obveze. Smatra da je 
Sporazum potrebno dostaviti svim vijećnicima. Trenutno još postoji problem s 
brodarima, s kojima je sutra zakazan sastanak. Zamjenik gradonačelnika izrazio je 
zahvalnost što se u kratkom roku izdala suglasnost za izvođenje radova. Napominje 
da, uz sve poteškoće oko izvođenja radova, redovito surađuje s Lučkom upravom, da 
će se odazvati na sastanak s brodarima, a sve potkrepljuje činjenicom da je član u 
svim vijećima po mjesnim odborima, što znači da ne bježi od problematike lučkih 
područja. 

Lovorko Gržac ističe povredu članka 50. Poslovnika kada je, na odgovor koji 
je dan vijećniku Igoru Posariću, Robert Košuljandić izrazio nezadovoljstvo. 
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Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da to nije točno, jer je Košuljandić izrazio 
nezadovoljstvo na odgovor koji je njemu dan osobno. 
 
 

Nakon Aktualnog sata, Dubravka Pobor je izvršila prozivku nakon koje je 
predsjednik Gradskog vijeća utvrdio da je na sjednici nazočno 16 vijećnika. 
Predsjednik je predložio Dnevni red i isti dao na glasovanje. Nakon glasovanja, 
utvrdio je da je Dnevni red prihvaćen s 15 glasova ZA i jednim glasom PROTIV. 
 
 

D n e v n i    r e d :  
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 34. sjednice Gradskog vijeća; 
2. Marina Crikvenica – financijska studija isplativosti projekta – usmena prezentacija;  
3. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Osnovne 
škole Zvonka Cara Crikvenica; 
4. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Osnovne 
škole Vladimira Nazora Crikvenica; 
5. Prijedlog  Odluke o prodaji zemljišta u suvlasništvu Grada Crikvenice  u k.o. Sv. 
Jelena - k.č.br. 733/1 u 50/54 dijela  najpovoljnijem ponuđaču;  
6. Prijedlog zaključka o evidentiranju nepokretne imovine – zemljišta u vlasništvu  
(suvlasništvu) Grada Crikvenice;  
7.Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu 
vodoopskrbu; 
8. Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu odvodnju;  
9. Referat Odbora za izbor i imenovanje: 

9.1. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja/ice Centra za kulturu "Dr. Ivan 
Kostrenčić" Crikvenica, 
9.2. Utvrđivanje prijedloga mrtvozornika za područje Grada Crikvenice 

 
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 34. sjednice Gradskog vijeća 

 
Primjedbu na Zapisnik iznio je Igor Posarić navodeći da se njegova rasprava 

u Zapisniku ispravi u smislu da je utvrdio da je izvršena sanitarna sječa. Isto tako, 
traži da se u Zapisnik unese izjava zamjenika gradonačelnika Senka Smoljana da 
sva djeca nisu ravnopravna u pogledu korištenja produženog boravka u osnovnim 
školama. 

Gradonačelnik je napomenuo, vezano za Zapisnik i tijek 34. sjednice 
Gradskog vijeća, da je došlo do proceduralne greške u svezi usvajanja Izvješća 
gradonačelnika iako je bila nazočna natpolovična većina, te predlaže da se usvajanje 
Izvješća ponovi na idućoj sjednici. 

Darko Pavlić iznio je primjedbu da se riječ "klasični", kada se radi o 
kandelaberima za vanjsku rasvjetu, treba zamijeniti riječju "plastični" . 

Dino Manestar traži da se u Zapisnik uvede njegov odgovor na pitanje 
Daniela Buljevića u svezi dolaska ravnatelja Lučke uprave na sjednicu, jer je 
napomenuo da ravnatelj nije ni mogao doći jer nije primio poziv na sjednicu. 
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Sa 16 glasova ZA, uz iznijete primjedbe, donijet je slijedeći 
 
Z a k l j u č a k 
 
Verificira se Zapisnik sa 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 

 
TOČKA 2. Marina Crikvenica – financijska studija isplativosti 
projekta – usmena prezentacija  
 
 Usmenu prezentaciju financijske studije isplativosti projekta Marina Crikvenica 
dala je predstavnica tvrtke "Horvath Consulting", dr. Sanja Čižmar . 
 U raspravi su sudjelovali Igor Posarić, Robert Košuljandić, Darko Pavlić, Dino 
Manestar, Robert Josip Manestar, Damir Lončarić, gradonačelnik Damir Rukavina, 
zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić i predsjednik Gradskog vijeća Dragan 
Magaš. 
 Prije glasovanja se prišlo utvrđivanju kvoruma te je utvrđeno da je sjednici 
nazočno 17 vijećnika. 
 Jednoglasno, sa 17 glasova ZA, vijećnici su donijeli slijedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prima na znanje usmenu prezentaciju o 
financijskoj studiji isplativosti projekta Marina Crikvenica. 

2. Zadužuje se Ured Grada da materijale vezane za financijsku studiju iz točke 
1. ovog Zaključka stavi na Gradski web portal, kao i da se isti dostavi svim gradskim 
vijećnicima nakon čega će se ista točka Dnevnog reda naći na dnevnom redu 
sjednice Gradskog vijeća . 
(tekst Zaključak Klasa:934-01/11-01/43 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 3. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i 
dopuna Statuta Osnovne škole Zvonka Cara Crikvenica 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne da je na točku Dnevnog 
reda dat amandman Nezavisne liste Igora Posarića, a koji je u svojoj raspravi 
obrazložio Daniel Buljević. 
(amandman je u privitku Zapisnika i čini njegov sastavni dio) 
 Gradonačelnik nije prihvatio amandman jer je protivan člancima 35. i 38. 
Zakona o ustanovama. 
 Daniel Buljević je ispred Nezavisne gradske liste Igora Posarića povukao 
dani amandman. 
 Sa 14 glasova ZA i jednim suzdržanim glasom, vijećnici su donijeli slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
 

Gradsko vijeće Grada Crikvenice daje prethodnu suglasnost na Prijedlog 
izmjene i dopune Statuta Osnovne škole Zvonka Cara Crikvenica, KLASA:012-10/12-
01/03 Ur.broj:2107-32/1-12-1. 
(tekst Zaključak Klasa:012 -10/12-01/03 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 4. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena i 
dopuna Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Crikvenica  
 

Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne da je na spomenutu točku 
Dnevnog reda dan amandman Nezavisne liste Igora Posarića. 
(amandman je u privitku Zapisnika i čini njegov sastavni dio) 
 Gradonačelnik nije prihvatio amandman jer je protivan člancima 35. i 38. 
Zakona o ustanovama. 
 Daniel Buljević je ispred Nezavisne gradske liste Igora Posarića povukao 
dani amandman. 
 Sa 14 glasova ZA i jednim suzdržanim glasom, vijećnici su donijeli slijedeći 
  

Z a k l j u č a k 
 

 Gradsko vijeće Grada Crikvenice daje prethodnu suglasnost na Prijedlog 
izmjene i dopune Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Crikvenica, klasa:012-
03/12-01/02, Ur.broj:2107/01-31-01-12-3. 
(tekst Zaključak Klasa:012-03/12-01/02 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 5. Prijedlog  Odluke o prodaji zemljišta u suvlasništvu 
Grada Crikvenice  u k.o. Sv. Jelena - k.č.br. 733/1 u 50/54 dijela  
najpovoljnijem ponuđaču 
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je gradonačelnik. 
 U raspravi je sudjelovao Ivan Pavlić. 
 Sa 16 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeta  
 
 O D L U K A 
o prodaji građevinskog zemljišta u suvlasništvu Grada Crikvenice najpovoljnijem 
ponuđaču 
(tekst Odluke Klasa: 940-01/06-01/34 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 6. Prijedlog zaključka o evidentiranju nepokretne imovine – 
zemljišta u vlasništvu (suvlasništvu) Grada Crikvenice  

 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je gradonačelnik. 
 U raspravi su sudjelovali Daniel Buljević i  Silvio Ratković. 
 Sa 16 glasova ZA prihvaćen je slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog Gradonačelnika da se 
evidentirane jedinice imovine - zemljišta  i to 1207 jedinica imovine -  građevinskog 
zemljišta ukupne procijenjene vrijednosti u iznosu od 1.211.319.053, 40 kuna i 241 
jedinica imovine - negrađevinskog zemljišta ukupne procijenjene vrijednosti 
17.950,00 kuna uknjiže u poslovne knjige Grada Crikvenice. 
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 2. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog Gradonačelnika da se u 
poslovnim knjigama isknjiže zemljišta po knjigovodstveno evidentiranoj vrijednosti u 
iznosu od 1.076.020.121,58 kuna i to 9.585.877,28 kuna građevinskog zemljišta i 
1.066.434.244,30 kuna ostalog zemljišta. 
(tekst Zaključka Klasa:940-01/12-01/25 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 7. Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne 
građevine za javnu vodoopskrbu  
 
 Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne s dva pristigla amandmana 
na Prijedlog odluke, amandman Nezavisne liste Igora Posarića i amandman 
gradonačelnika. Amandmane su obrazložili Igor Posarić i gradonačelnik. Amandman 
gradonačelnika postao je sastavni dio Prijedloga odluke, dok se zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić, u ime predlagača, izjasnio da se amandman 
Nezavisne liste Igora Posarića ne prihvaća. 

(amandmani su privitak Zapisniku i čine njegov sastavni dio). 
 Pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu 
okoliša obrazložila je zahtjev Odbora za financije. 

U raspravi su sudjelovali Robert Josip Manestar, Igor Posarić, Dino Manestar. 
Oglašena je pauza. 
 Nakon pauze, predsjednik je dao na glasovanje amandman Nezavisne liste 
Igora Posarića. Za amandman su se izjasnila tri vijećnika, te je predsjednik utvrdio da 
isti nije prihvaćen. 
 Predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog odluke zajedno s amandmanom 
gradonačelnika koji je postao sastavni dio Prijedloga. S 11 glasova ZA i 6 glasova 
PROTIV, prihvaćen je Prijedlog i donijeta 
 

O D L U K A 
o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu vodoopskrbu 

(tekst odluke Klasa:363-01/11-01/566 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
  
 Članovi Gradskog vijeća su, nastavno na raspravu, donijeli 
 Z A K L J U Č A K 
 Zadužuje se Odbor za gospodarstvo da izradi paket poticajnih mjera za 
rasterećenje gospodarstva. 
 
TOČKA 8. Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne 
građevine za javnu odvodnju  
 
Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne s dva pristigla amandmana na 
prijedlog odluke, amandman Nezavisne liste Igora Posarića i amandman 
gradonačelnika. Amandmane su obrazložili Igor Posarić i gradonačelnik. Amandman 
gradonačelnika postao je sastavni dio Prijedloga odluke, dok se zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić u ime predlagača izjasnio da se amandman 
Nezavisne liste Igora Posarića ne prihvaća. 

(amandmani su privitak Zapisniku i čine njegov sastavni dio). 
Kako rasprave nije bilo, predsjednik je dao na glasovanje amandman Nezavisne liste 
Igora Posarića. Za amandman su se izjasnila tri vijećnika, te je predsjednik utvrdio da 
isti nije prihvaćen. 
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 Predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog odluke zajedno s amandmanom 
gradonačelnika koji je postao sastavni dio Prijedloga. S 11 glasova ZA i 6 glasova 
PROTIV prihvaćen je Prijedlog i donijeta 
 

O D L U K A 
o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu odvodnju  
(tekst Odluke Klasa:363-01/11-01/440 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
  
TOČKA 9. Referat Odbora za izbor i imenovanje 

 
9.1. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja/ice Centra za 
kulturu "Dr. Ivan Kostrenčić" Crikvenica 
 
       Tomislav Gelemanović dao je obrazloženje kao predsjednik Odbora za 
izbor i imenovanje. 

Predsjednik Gradskog vijeća izvjestio je nazočne da je na Prijedlog 
rješenja dan amandman Nezavisne liste Igora Posarića. Daniel Buljević 
obrazložio je amandman u ime predlagača. 
(amandman je u privitku Zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

U raspravi su sudjelovali Dino Manestar, Robert Josip Manestar, 
Jasminka Citković,  Lovorko Gržac, Daniel Buljević i Robert Košuljandić. 
Nakon zatražene pauze od strane Lovorka Gršca, predsjednik Odbora,  u ime 
predlagača, nije prihvatio amandman te se prišlo izjašnjavanju o amandmanu. 
Kako  je za amandman glasovalo 5 vijećnika, amandman nije prihvaćen te se 
prišlo glasovanju za prijedlog Odbora za izbor i imenovanje. 
Sa 12 glasova ZA, 1 PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa, prihvaćen je Prijedlog i 
donijeto 
 
R J E Š E N J E 
o imenovanju Sanje Škrgatić za ravnateljicu Centra za kulturu „Dr. Ivan 
Kostrenčić“ Crikvenica 
(tekst Rješenja Klasa UP/10-112-01/12-01/05 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 
9.2. Utvrđivanje prijedloga mrtvozornika za područje Grada 
Crikvenice 
 
 Tomislav Gelemanović dao je obrazloženje u svojstvu predsjednika 
Odbora za izbor i imenovanje. 
 Sa 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijet  
 

Z A K L J U Č A K 

Gradsko vijeće Grada Crikvenice, sukladno članku 190. Zakona o 
zdravstvenoj zaštiti, prosljeđuje Skupštini Primorsko-goranske županije 
slijedeće prijedloge kandidata za izbor i imenovanje mrtvozornika na području 
Crikvenice: 

 1. DANIJEL MARČINKO, dr.med. 
 2. HRVOJE SOKOLIĆ, dr. med. 
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 3. ANI CAR, dr. med. 
 4. DRAŽENKA BLAŽEVIĆ, dr. med. 
 5. VIOLETA SMOLČIĆ, dr. med 

 (tekst Zaključka Klasa:510-01/11-01/11 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 

 
 

Dovršeno u 22:30  sati. 
 
 
STRUČNA REFERENTICA ZA             PREDSJEDNIK  
   PRIPREMU SJEDNICA           GRADSKOG VIJEĆA 
 
 Dubravka  Pobor                                  dr. sc. Dragan Magaš 
 


